

Styrelsemöte Hörby brukshundklubb måndagen 230918 kl 19.00

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat

2. Val av protokollförare

Sittande sekreterare vald

3. Val av justerare

Ingrid Vald

4. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställd med tillägg av övriga ärenden: Förfrågan om uthyrning av klubbstugan, Specialsöksinstruktörer efterfrågade/utbildning och föreläsningförslag räddningshundar läggs till som Övriga frågor

5. Föregående protokoll

Inget att föredra på denna punkt

6. Ekonomi

Kassören föredrar resultat och balans

Elstödet behöver justeras i bokföringen, och skall föras över till bidrag

7. Inkommande post

Från Annette P -Fråga om prisrosetter för 2024, och icke utnyttjad budget för 2023

Styrelsen svarar Annette, med att de får äska så mycket pengar de behöver för 2024 oavsett budgetutfallet för 2023

Marie N, bygglovsbeslut till protokollet

Beslut: Styrelsen ger Marie N i uppdrag att slutföra arbetet med bygglovet för containrarna, och de kostnader det medför(ca 2500kr) Marie och Lennart skall bägge närvara vid besiktning för kontinuitet i ärendet

8. Styrelsens ärenden för dagen

a) HUG, ny ansvarig behöver utses

Beslut: Styrelsen ger i uppdrag till Peter R att ta över ansvaret för HUG

b) Poängsystemet för funktionärer

Kassören har sammanställt redovisningen av poängsystemet som uppgått till 4590:- för 2022, och 4225:- för 2023

Poängsystemet är administrationstungt, och nyttjas av relativt få medlemmar. Styrelsen planerar att ta upp frågan med föreningens medlemmar på nästa medlemsmöte för vidare eventuella beslut på årsmötet.

c) Bidrag till klubbens SM-deltagare

Beslut Styrelsen beslutar att överskottet från SM-budgeten 2023 inte delas ut vidare (Vice Ordförande deltar inte i beslutsfattande i detta ärende)

d) Förberedelse inför medlemsmöte

Tove förbereder dagordning och kallar tillsammans med Björn i tid innan den 25e

e) Uppföljning av gamla protokoll

Inget att föredra på denna punkt

f) Träningsledare, Studiefremjandet kräver minst L1, gärna L2/L3 också. Vad innebär det och vilka medlemmar har det?

Peter R skall kontakta de träningsledare som saknar L1, och utreda hur vi tillser att de som behöver L1 får det.

g) Tillgång till ordförandemailen/styrelsemailen, vilka har det och fungerar det tillfredställande?

Björn skall tillse att han får inloggningen

h) Klubbkläder. Har någon tagit sig an frågan om klubbkläder eller saknades intresse från medlemmarna?

Se punkten om poängsystemet, punkt för medlemsmötet

i) Beslutsloggen. Har den kommit igång?

Björn ser till att upprätta beslutsloggen

j) Att presentera alla våra grenar på kurser. Kan vi genomföra det och i så fall hur?

HUG via Peter R skall lägga upp en lämplig plan på hur vi kan sprida till våra instruktörer att det läggs in ett obligatoriskt moment i kursen där övrig verksamhet i klubben presenteras

k) Arbetsgruppen för marktillgång. Hur går det?

Inget att rapportera på denna punkt vid detta möte

l) Om klubben ska ha fler kurser behöver vi fler instruktörer.

Diskussionspunkt. HUG via Peter R har planer för avrostning av passiva instruktörer

m) Lista över kommittémedlemmar.

Inventering över kommittéer och medlemmar behöver göras, Tove startar en Facebook-tråd där vi gemensamt inventerar och kan publicera aktuella uppgifter.

n) Datum för utbildning för styrelsen i föreningskunskap.

Lennart återkommer med förslag på datum för omröstning

9. Genomgång av åtgärdslistan

Ingrid föredrar åtgärdslistan, uppdaterad åtgärdslista kommer att publiceras till medlemmarna på hemsidan (och på medlemsidan på Facebook)

10. Övriga frågor

Uthyrning

Marita Castillo (Uppfödare) har gjort en förfrågan om att hyra klubbstugan och planen för kennelaktivitet till ett arrangemang under något datum Augusti/September 2024.

Styrelsen avser att erbjuda uthyrning av klubbstugan och meddela datum som inte krockar med våra planerade tävlingar, ordförande kommer att bjuda in Marita C för att diskutera detaljer

Specialsök

Gunnel P och instruktörer till Specialsök

Specialsökets har stort behov av instruktörer. Sektorn har börjat undersöka möjligheterna att ordna en egen specialsöksutbildning av instruktörer på Hörby bk.

Styrelsen ställer sig positiva till initiativet och ser fram emot budget och plan för arrangemanget

Föreläsning

Förslag har kommit från Lars G om en föreläsning med Jan Gyllensten, på ämnet "Mentalitet med inriktning på tjänstehund" Med föreslaget datum 23e November, för max 40 pers och till en kostnad av 7000:-, med olika finansieringsalternativ

Beslut: *Styrelsen beslutar att tillstyrka evenemanget, med finansiering enligt Lars alternativ 2 (Där Lars bjuder in 20 aktiva i räddningshundsverksamheten som redan betalat avgift, och klubben beslutar om en avgift på 200:- för övriga inbjudna, i första hand instruktörer och aktiva patrullhundsekipage)*

Ordförande håller kontakten med Lars för vidare praktisk planering.

Förhållning till SBK's policys

Beslut: *Styrelsen beslutar att Ordförande och Vice Ordförande skall reda ut uppkomna meningsskiljaktigheter mellan föreningarnas medlemmar som har uppkommit*

Klubbmästerskap

Beslut: *Styrelsen fattar beslut om att ge i uppdrag till samma KM-grupp som i år att planera ett KM för 2023*

Budgeten för köket vid evenemang

Beslut: *Styrelsen beslutar att den nuvarande budgeten på 70kr bör förändras till ett riktvärde 115kr per person (baserat på siffror från konsumentverket) vid tävlingsarrangemang. Inköp skall alltid ske i samråd med kökskommittén.*

Löpande kommunikation mellan tävlingsarrangör och kök med önskemål, (bland annat med inventering av vegetarianer, menyförslag och inköpsplanering) är nyckeln till framgångsrikt arbete och nöjda deltagare.

11. Nästa möte

Nästa styrelsemöte hålls den 16e Oktober

12. Mötets avslutande

Mötet avslutas

Justeras

Hörby 2023. 09. 26

Ingrid Willafors